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Inga kommentarer.

2025-05-08 - Rindöborna Styrelsemöte

Agenda
Mötets öppnande.

Närvarande

Åsa Blanc
Jan Ögren
Kim Burgestrand
Elisabeth Nordström
Sandra Bjermqvist
Viveka Hiort af Ornäs
Andreas Andriveau

Frånvarande

Ellen Gorgiev
Sandra Åkerling

Föregående protokoll

Medlemsantal
Idag är vi 49 medlemmar.
Ett SMS-utskick till tidigare medlemmar gjordes, med en påminnelse om att bli
medlemmar år 2025. Utfallet var ca 40 medlemskap inom 48 timmar, från 80 SMS.
Kontakten mellan föreningen och kommunen är inte lika stark som den en gång var,
vilket leder till att mindre information når ut via föreningen. Detta tros kunna
påverka medlemsantalet.

Ekonomi
Ekonomin i föreningen är god. Det finns marginal att bekosta midsommar.



En incident på fritidsgården som resulterade i skada på förskolans tak har inträffat.
Ledningsgruppen kontaktade kommunen, förskolan, samt föräldrar för involverade
barn. Detta resulterade i temporär avstängning från fritidsgården, ett föräldrarmöte,
samt att de ansvariga barnen fick komma och reparera taket tillsammans med sina
vårdnadshavare.

Vid dagens datum är alla barn välkomna till gården igen. Ledningsgruppen hoppas att
alla involverade nu förstår hur viktigt det är att man kontaktar en vuxen vid situationer
som går överstyr.

Språkcaféet har minskat i omfattning på grund av minskat behov. En deltagare med
rullator har svårigheter att komma in då det inte går att låsa upp vid rampen utifrån.
Elisabeth har kontaktat kommunen om låsbyte, vilket ska åtgärdas i maj.

Rindögården ligger idag plus på kioskens balans, med en del godis kvar i kiosken.
Kortfattat har gården lyckats hålla kiosken i plus/minus noll, enligt plan.

Rindögården
Verksamheten på Rindögården fortlöper med god uppslutning. Påskdisco har
anordnats för låg- och mellanstadiet, särskilt populärt var det bland FK�3 där det
beskrevs som "jättekul" och "spännande".
Terminen närmar sig sitt slut med endast två tillfällen kvar: en utflykt till storstugan
samt en årsavslutning. Datum för höstterminens öppna fredagar är redan
fastställda.
Förberedelser pågår för ansökan om nytt bidrag för hyra och försäkring i augusti,
där underlag sammanställs i förväg. Ledningsgruppen har även genomfört en
ansökan till Lions om ytterligare bidrag till fritidsverksamheten.
Skolgårdsfesten på Rindö skola sker 13/5. Ledningsgruppen planerar att närvara
med ett bord för Rindögården med förhoppning att värva föräldrar till barn i åk 3,
för att säkra fortsatt vuxet engagemang i verksamheten.

Incidenten med skoltaket

Språkcaféet

Kommunikationer
Vaxholms stad har en ny Instagram, som är ca en månad gammal.

En idé om att Rindöborna kan etablera kontakt med Vaxholms stads
kommunikationsavdelning kom på tal. Inget relaterat beslut togs.

Båt & buss
Vegabryggan traffikeras nu av Vaxholmsbolaget, linje 4, sedan April.
Båt och buss har tyvärr fortfarande glapp i sina tidtabeller, vilket leder till att man
missar bussen på ön när man tar pendelbåten.



"Kommer efter sommaren" enligt utsago. Kommer ske i flera faser, där första fasen är
trafik parallellt med existerande färja, utan bilar. När Abisko tas in i trafik kommer den
köras tillsammans med en dieselfärja.

Även ombord på båten visas inte bussen på skärmarna, eventuellt pga att
busshållplatsen är Rindö Smedja, men båtplatsen är Rindö Västra.
SL har fortfarande inte kommit med några nya svar på våra synpunkter.

Avstigning Rindö Smedja (buss) är riktigt dåligt vid resa mot Vaxholm, när bussen
stannar vid vägkanten där det inte finns utrymme att hoppa av, speciellt ifall man
är rörelsehindrad.

SL har svarat att fortifikationsverket äger marken och åtgärder är därmed inte
möjliga, och om trafikläget är farligt så kommer hållplatsen att dras in.

Färjorna
Janne och Mats Söderlund har god kommunikation via telefon. När färjan var
stillastående i hamn nyligen fick vi svar på våra frågor, och vi har även ibland blivit
ombedda att nå ut till Rindöbor med information vid tidigare färjeproblem.
Diskusion kring tidiga turer på morgnarna, att färjorna har justerats att åka 2
minuter tidigare på ena sidan, men inte kompenserats på andra sidan ön vilket
leder till ökad hastighet på genomfartstrafik.

Abisko, elfärjan

Utskick
Det diskuterades värdet av att göra ett utskick i brevlådor i år. Innehåll i utskicket
finns att tillgå:

Rindögården
Språkcaféet
Seniorcaféet
Midsommar
Byvägen

Det diskuterades eventuellt utskick om Midsommar, och att vi inte får glömma att
synas.
Det diskuterades om artiklar i t.ex. Lotsen, Mitt i, samt eventuella
journalistkontakter.
Vi har även vår Instagram som fortsätter med sina inlägg. Glöm inte att Gilla-
markera inläggen för att hjälpa våra inlägg att synas.
Vi diskuterade även vikten av att synas på anslagstavlorna på ön.

QR-koder till t.ex. Rindöborna, Rindögården, samt bli medlem via Swish.
Andreas nämnde en kulturhistorisk genomgång från tidigare där intresse fanns för
återintroduktion. Rindö Historiegrupp kom även upp.

Ö



Kim nämnde att Evelina har tagit kontakt med Rindöborna angående Rindöruset i
September. Rindöborna diskuterade huruvida vi ska vara involverade, och i vilken
kapacitet. Ett förslag var att hjälpa till med barnloppet.

Beslut togs om att ej driva barnloppet. Rindöborna är en ideell förening, och bör därför
inte stödja specifika företags engagemang. Kim svarar Evelina.

Rindödagen diskuterades kort. Det var en stor händelse förr i tiden. Rindöborna
beslutade att inte driva Rindödagen i år, till förmån för ett midsommarfirande istället.

Midsommar på Rindö kommer tillbaka! Planeringen har inte börjat ännu, dessa kommer
att startas i mitten på Maj vilket betyder dubbelt så mycket tid till att förbereda jämfört
med tidigare år.

Kim och Sandra återkommer när det finns mer information och arbete att göra.

Utredningen ska utredas av kommunen. Eventuellt ny artikel i Tidningen Skärgården
kommer.

Övrigt

G & C-väg, sk Byaväg

EON har grävt, och nytt blåsning av fiber �Telia?� har skett.
Byavägen skulle komma igång i vår. Oklart när den kommer igång.
40-väg planerat.

Info 23 Maj från Vaxholms Kommun
Vaxholms kommun kommer till ön, som en del av Rindö Östra-enkäten.

Informationsbord utanför Syrran.
Presentation av Rindö Östras undersökning.
kl 10�16, Rindöborna kommer gå dit och tala med dem.

Det talades om en förstudie om eventuell strandpromenad, nära solgrottorna.

Rindöruset

Rindödagen

Midsommar

Solgrottorna

Två grottor ska bevaras, K-märkta.
Resten ska utredas igen.



Nästa möte
12 Juni, 20�00. Syrran & Jag.


